



Protokoll styrelsemöte S16

Närvaro:	Felix Aronsson	Ordförande
	Sofie Eliasson	Sekreterare
	Fredrik Andersson	Skattmästare
	Anders Eriksson	Cafémästare
	Olof Svensson	Sexmästare t.o.m. §8
	Christian Lindgren	SRD-ordförande
	Jessika Nilsson	Programmästare
	Joakim Andersson	Källarmästare

§1	OFMÖ	Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet öppnat kl 18:05
§2	Tid och sätt	Tid och sätt godkändes
§3	Adjungeringar	Inga adjungeringar
§4	Föredragningslista	Föredragningslistan godkändes med tillägget val och entledigande av funktionär §12.5
§5	Föregående mötesprotokoll	Bordlägges till nästa möte
§6	Beslutsuppföljning	Beslutsuppföljningen ser ut som följande:

Nr	Beslut	Genomförs av	Beslutat	Redovisas
6	Reperation av projektor	Tobias	S03	S16
9	Inköp av kassaapparat	Olof	S05	S16
13	Analog kalender	Felix	S09	S16
15	Nyckelskåp	Johannes	S10	S16
16	Telefonabonnemang	Tobias	S10	S16
18	Policydokument	Erik	S10	S16
19	Safari	Felix	S10	S16
22	Varumärkesregistrering	Fredrik	S13	S16

Styrelsen beslutade:

att punkten reperation av projektor strykes pga att projektorn har blivit slängd

att punkten inköp av kassaapparat strykes pga att den är inköpt och installerad.

att Staben gör kalendern färdig under helgen.

att punkten nyckelskåp strykes pga att skåpet är inköpt och installerat.

att punkten telefonabonnemang bordlägges till nästa möte.

att punkten policydokument bordlägges till nästa möte



- att punkten Safari bordlägges till nästa möte
- att punkten varumärkesregistrering på riktigt bordlägges till nästa möte.
- §7 Utskottsrapporter Sofie hälsar att DWWW har möte imorgon
- Jessika ska beställa in nya märken inför nollningen
- Anders meddelar att en leverans från Delicato kommer imorgon, snart kommer även en beställning från Axfood.
- Scatman har varit på banken och lekt med pengar.
- Källarmästeriet har haft sommarsnickeboa, golvet har blivit vaxat och Joakim har även justerat accesserna för de tillträdande och avgående funktionärerna
- Olof hälsar att kastrullerna är laddade och han är glad att städning och underhåll av köket har skötts bra under sommaren.
- §8 Sektions-PR Nu har nollningen dragit igång och det är dags att locka att visa sig ute bland de nya studenterna och sprida information om sektionen och vad man kan göra för sektionen. Vi behöver även folk för de planerade aktiviteterna.
- Safarit: Felix ska skicka ut ett mejl om vad de har diskuterat hitills så att planerandet kan fortsätta.
- Monument: Jessika, Felix och Joakim ansvarar för planerandet av detta nolleuppdrag.
- Myskväll: Styrelsen kom fram till att efter diskussion att sektionen bjuder på (eller mot en billig peng säljer) korb och saft till de nya studenterna som är intresserade den 10 september. Ansvarig för detta projekt är Felix.
- Styrelsemys: Sofie ansvarar för att vi planerar och genomför en sittning samt en kort presentation av styrelsemedlemmarna och vad vi har för ansvarsområden för de nya studenterna eller till de som är intresserade.
- §9 Uthyrning av iDét Vilka ska egentligen få tillgång att hyra iDét? Synpunkterna var många och styrelsen **beslöt** att Joakim skriver ihop ett förslag till nästa möte.
- §10 Lokalaccess Styrelsen **beslöt** att Ordföranden lägges till på listan över funktionärer som kan administrera lokalaccessen.
- §11 Shiphte På torsdag åker styrelsen iväg på shiphte. Tält finns och det ska tas med så att alla deltagare får tältduk över huvudet. Planen är att på vägen till Karlskrona stanna vid en matbutik för att införskaffa mat för de båda dagarna för att sedan padla lite kanot och



- shipta in de nya.
- §12 Datum för nästa möte Torsdag den 27 augusti klockan 15.00
- §12.5 Val och entledigande av funktionär Styrelsen **beslöt:**
- att** entlediga Joakim Andersson (ic06ja9) från posten root.
 - att** rösta in Joakim Andersson (ic06ja9) till posten sudo.
 - att** entlediga Mattias Jernberg (dt06mj4) från posten sudo.
 - att** rösta in Mattias Jernberg (dt06mj4) till posten root.
- §13 Övrigt
- Snart är det dags för Kårsafari, GS vill ha två stycken representanter från varje sektion. Felix erbjuder sig att delta men vi behöver en till. Styrelsen får till nästa möte klura ut ytterligare en representant.
- Nu när vi inte längre har någon Övermarsalk behöver vi nu en fanbärare som kan bära fanan under FlyIng och under nolleldagen. Christian erbjuder sig att bära fanan under FlyIng och Felix ska ringa runt och försöka hitta någon villig person under nolleldagen.
- Ny styrelse, ny fotokarta. Sofie tar med kamera för att fotografera de nya (och de gamla) styrelsemedlemmar innan vi åker iväg på shiptet.
- Vi ska bege oss ut under LV5 för att presentera den nya styrelsen för PH, Cedervall samt Nora. Vi ska då försöka ha en fotokarta redo.
- Miljöinspektionen vill att vi ska ha en termometer att regelbundet kontrollera temperaturen i kylar samt frysar. Anders ansvarar för att en sådan köps in till sektionen.
- En preliminär krita lista att ha som riktmärke under nollningen är att styrelsen, staben, sångförmännen, ölförmännen samt gamla sexmästare får skriva upp sig på kriticalistan. Beslutet togs att beloppet ej för överstuga 500kr eller gå längre än en termin. Beslut ska senare diskuteras med Olof.
- §14 Meddelanden Inget att meddela.
- §15 OFMA Mötesordförande Felix Aronsson förklarade mötet avslutat kl 19:42
- Vid protokollet Justeras

Sofie Eliasson
Mötessekreterare

Felix Aronsson
Ordförande